
Mestské zastupiteľstvo v Strážskom 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  

konaného dňa 18. februára 2010 

 

 

Prítomní:                  Mgr. Kamil Hajdučko, Martin Šuľak, Mgr. Anna Babjaková,  

                                   Magdaléna Juhásová, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Jozef    

                                   Dvorščák, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, MUDr. Dana   

                                   Jurečková, Ing. Lýdia Harmanová 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

Návrhová komisia:   Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Lýdia  

Harmanová 

Hlasovanie: Za : Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Mgr. Kamil Hajdučko, Mgr. Anna Babjaková, Zdrţal sa : 

Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Lýdia Harmanová  

Neprítomní : MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara, Martin 

Šuľak                                

 

Overovatelia:            Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Viera Venglarčíková 

Hlasovanie: Za : Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Mgr. Kamil Hajdučko, Ing. Lýdia Harmanová,  Mgr. Anna 

Babjaková, Zdrţal sa : Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Viera Venglarčíková 

Neprítomní : MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara, Martin 

Šuľak                                

                                                                

Zapisovateľka:         Mgr. Zuzana Voľanská 

 

 

O t v o r e n i e 

Riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva otvoril o 14,30 hodine a viedol primátor Ing.  
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Vladimír Dunajčák, ktorý privítal poslancov a ostatných prítomných.  

 

P r o g r a m : 

 

1.    Otvorenie 

2.    Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.    Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.    Informatívna správa II o stave prác na projekte „ Stavebné úpravy, modernizácia ZŠ  

       Stráţske “ za obdobie od 01.11.2009 do 30.01.2010 

5.    Kontrola plnenia uznesení   

6.    Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

7.    Návrh VZN č. 1/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a ţiaka škôl  

       a školských zriadených na území mesta Stráţske 

8.    Návrh VZN č.2/2010 – Poţiarny poriadok mesta Stráţske 

9.    Vyhodnotenie preventívnych protipoţiarnych kontrol  

10.  Plán preventívnych protipoţiarnych kontrol 

11.  Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správa za rok 2009 

12.  Správa hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrolnej činnosti za rok 2009 

13.  Výzva na predkladanie ţiadosti o NFP z operačného programu : Zamestnanosť a sociálna  

       inklúzia “  

14.  Návrh na prenájom objektu kolkáreň na základe obchodno verejnej súťaţe 

15.  Návrh rozpočtu mesta Stráţske na roky 2010 – 2012 

16.  Informácie zo zasadnutí komisií 

17.  Interpelácie poslancov 

18.  Diskusia 

19.  Záver 

 

Hlasovanie za schválenie programu:  

Hlasovanie: Za : Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján Tejgi, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Mgr. Kamil Hajdučko, Ing. Lýdia Harmanová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera 

Venglarčíková 

Neprítomní : MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara, Martin Šuľak    

                  

 

K bodu č. 4: Informatívna správa II o stave prác na projekte „ Stavebné úpravy, 

modernizácia ZŠ Strážske “ za obdobie od 01.11.2009 do 30.01.2010 

 

Stav. dozor: 1. Informatívna správa bola schválená, v tejto doplňujeme informácie od 
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1.11.2009 do 31.1.2010. Správa je obšírna, predloţená v materiáloch. Všetky práce sú 

odsúhlasené investorom. Pri kaţdej stavbe sa vyskytujú práce naviac. Od 1.4. by mohla byť 

odovzdaná do uţívania.  

Ing. Dvorščák: Prečo sa práce naviac nemohli zahrnúť do projektu? 

Stav. dozor: Práce naviac nemoţno zahrnúť do projektu. Boli nutné najmä kvôli funkčnosti 

stavby – sociálne zariadenia. Tieto práce nebude moţné zhrnúť do oprávnených nákladov 

projektu.  

P. Balický: Po prvé, musíme čakať na vyjadrenie verejného obstarávateľa. Predpokladáme, ţe 

bude negatívne, hlavne z dôvodu, ţe by sa mohli ozvať ostatní verejní obstarávatelia. Po 

druhé, musíme osloviť ministerstvo kvôli prehodnoteniu. Tieto administratívne záleţitosti 

trvajú aj 3-4 týţdne.  

PhDr. Bušaničová: Projekt nebol vypracovaný dôsledne. Nemôţe sa stať, ţe pri oknách nie sú 

naprojektované parapety. Niečo by mohli znášať aj na vlastné náklady.  

Ing. Harmanová: Mal sa poslať list verejnému obstarávateľovi, musí sa k tomu vyjadriť.  

Primátor: Vyjadrenie obstarávateľa je jednou s podmienok. Kladné stanovisko to nebude – 

mohli by sa ozvať ostatní verejní obstarávatelia. Ţiadosť o vyjadrenie bola odoslaná, čakáme 

na stanovisko.  

Prednosta: Chcem podporiť verejného obstarávateľa, zúčastňoval som sa kontrolných dňoch, 

projekt bol vypracovaný v roku 2004, po viacerých stránkach bol uţ neaktuálny, napr. ceny, 

normy. Práce, ktoré boli zrealizované boli nutnosťou – napr. sociálne zariadenia, PC kabeláţ. 

Šuľak: Kaţdý z nás má pravdu. Práce sú pred ukončením, škola vyzerá dobre a všetky práce 

urobené naviac boli nutné. Ţiadny projektant nevypracuje projekt na 100 %. 

 

Hlasovanie za schválenie finančných prostriedkov za práce naviac na dofinancovanie 

Základnej školy Stráţske vo výške 38 644,46 EUR. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Lýdia Harmanová,  

Zdržala sa: PhDr. Liduška Bušaničov, 

Neprítomní: Ing. Dušan Cacara, MUDr. Dana Jurečková 

      

K bodu č. 5 : Kontrola plnenia uznesení 

 

Informuje primátor: 

- územný plán – VZN je schválené, ale sú nutné ešte nejaké formulácie z ich strany. Pán 

Zásadný bol kvôli tomu v Košiciach, zatiaľ jednáme. 

 

Poslanci zobrali kontrolu plnenia uznesení na vedomie.  
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K bodu č. 6 : Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

 

Informuje primátor  

- budova Laborecká 632 – odstránená, 

- zásady hospodárenia s majetkom mesta – prechádzal som to s právnikom, bol doplnený § 

20, všetky zmeny nastali zmenou zákona o majetku. Refundáciu nákladov moţno ţiadať 

podľa prípadov uvedených v § 20 ods.1 a to tak, nájomca predloţí projekt a dodávateľa na 

výstavbu, prehodnotíme to so súčasnými trhovými cenami, nakoľko sú to v konečnom 

dôsledku naše financie. Po odsúhlasení sa mu odpočíta z nájmu bez DPH. Navrhol by som 

úlohu vypracovať úplné znenie zásad hospodárenia s majetkom mesta. 

Mgr. Hajdučko: Či by sa do toho nemohla zahrnúť aj elektroinštalácia, nakoľko ostáva 

majetkom mesta. 

PhDr. Bušaničová: Elektroinštalácia určite patrí základného vybavenia budov, uţ aj 

z hľadiska bezpečnosti. Súhlasím s tým.  

Tejgi: V minulosti sme to riešili tak, ţe nebytové priestory sa odovzdávali 

v prevádzkyschopnom stave. Malo by sa to dať do poriadku pred prenájmom. 

Šuľak: Som za to, aby sa elektroinštalácia zahrnula. 

Hlasovanie za doplnenie elektroinštalácie:  

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová, 

Proti: Ing. Lýdia Harmanová, 

Neprítomní: Ing. Dušan Cacara, MUDr. Dana Jurečková 

 

Hlasovanie za dodatok č. 2 k vnútornému predpisu č. 7/2005 Zásady hospodárenia 

s majetkom mesta Stráţske  

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková,  

Zdržala sa. Ing. Lýdia Harmanová 

Neprítomní: Ing. Dušan Cacara, MUDr. Dana Jurečková 

 

Hlasovanie za vypracovanie úplného znenia „Zásad hospodárenia s majetkom mesta“ 

Z: prednosta    T: 31.3.2010 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová,  
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Neprítomní: MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara 

 

Primátor pokračuje v riešení pripomienok zo zasadnutí MsZ: 

- máme problémy s bezdomovcami, nemáme útulok, miesto kde bývali – pri kanály, zničené 

poţiarom. V budúcnosti je nutné tento problém riešiť.  

 

- navrhujem schváliť za predsedu vyraďovacej komisie Ing. Dvorščáka 

Hlasovanie za Ing. Dvorščáka Jozefa ako predsedu vyraďovacej komisie. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová,  Ján Tejgi, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Lýdia Harmanová,  

Zdržal sa: Ing. Jozef Dvorščák 

Neprítomní: MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara 

 

Riešenie pripomienok za zasadnutí MsZ zobrali poslanci na vedomie. 

 

K bodu č. 7: Návrh VZN č. 1/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

a žiaka škôl a školských zriadených na území mesta Strážske 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodné slovo k tomuto materiálu mala p. 

Bc. Jurečková – spracovateľka materiálu 

Bc. Jurečková:  

- kontrolovali sme textovú časť s kontrolórom a prednostom, 

- podielové dane sú 918 306 Eur z toho na školstvo 367 290 Eur, 

- na str. č. 2 máte vzorec resp. tabuľku výpočtu podielových daní na jedného ţiaka, 

- koeficient pre Stráţske je 48,58 – je to fixné, dané štátom, 

- najväčší problém je s MŠ – chýba jej cca 50 tis. na mzdy, MŠ nie je zateplená z jednej 

strany, 

- ďalší problém so školským klubom detí – chýba na mzdu a prevádzku,  

- školská jedáleň – nikdy sa nevarí 485 obedov, reálny počet obedov je menší. Pracovníkov je 

tam 5 + 1, KSK odporúča 3 +1, 

- CVČ – veľké úniky tepla, sú tam 3 pedagogickí zamestnanci a 1 nepedagogický. Či sa 

nejaké krúţky nesuplujú na ZŠ a v CVČ. 

Prednosta: Balík peňazí na školstvo je potrebné brať v tomto VZN ako celok. Dotácia pre 

jednotlivé školy a školské zariadenia vo VZN nie je garantovaná v uvedenej výške. Navrhol 

doplniť VZN § 3 bod 6 : (Zriaďovateľ si vyhradzuje právo upravovať rozpočty v rámci škôl a 
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školských zariadení po zohľadnení ďalších faktorov. Úprava  rozpočtu bude podmienená 

prerokovaním v komisii finančnej za účasti referenta pre školstvo a riaditeľov škôl a 

školských zariadení) Uvedený bod by mal pomôcť zriaďovateľovi prerozdeliť finančné 

prostriedky podľa skutočnej potreby.  

Mgr. Babjaková: CVČ sa orientovalo na krúţky, ktoré ZŠ nemá a nie je to škodu. Zo školskej 

jedálne nám odchádza 1 pracovníčka.  

Bc. Jurečková: CVČ, MŠ, ZUŠ majú aj vlastné zdroje – školné. 

Primátor: Dostávame sa do zlej situácie, ešteţe máme rezervný fond, inak by sme brali úvery 

na beţné výdavky, tak ako niektoré obce.  

Tejgi: Moţno by bolo dobré zlúčiť niektoré krúţky, nech sa nesuplujú. 

Ing. Harmanová: Nemôţeme presunúť zo ZUŠ do MŠ? 

Bc. Jurečková: To práve zabezpečuje ten bod 6 v §3. 

Primátor: Je nutná finančná analýza výdavkov škôl a školských zariadení. 

Ing. Harmanová: Potom je zbytočné schvaľovať to VZN, to ho budeme meniť kaţdý mesiac? 

Primátor: Vo VZN je suma ako globál, ktorú je potrebné schváliť. 

Hlavný kontrolór: Týmto VZN schválime sumu, tá veta nehovorí iba o zmene v prípade 

potreby, ale aj keď neprídu podielové dane v poţadovanej výške. Zákon hovorí, ţe tam má 

byť presne stanovená tá suma.  

Tejgi: Vynechajme tabuľku a dajme tam len 40 %.  

Ing. Venglarčíková: Mohlo by byť pred tabuľkou napísané „mesto Stráţske určuje orientačnú 

ročnú výšku dotácie“. 

Hlavný kontrolór: To VZN schvaľujeme prvý krát. V rámci zákona sme to mohli urobiť 

dvoma alternatívami. 1. alternatíva – vypracovať VZN podľa skutočných potrieb, 2. 

alternatívou bolo podľa koeficientu. My sme postupovali podľa 2. alternatívy, a bod 6 rieši tú 

voľnosť pouţitia finančných prostriedkov.  

Ing. Lecáková: Podľa koeficientu sme to robili uţ aj pominulé roky, len na to nebolo 

potrebné VZN. Tie sumy vo VZN neodzrkadľujú vlastné zdroje škôl a školských zariadení. 

 

Hlasovanie za VZN č. 1/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a ţiaka 

škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Stráţske 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, 

Zdržala sa: Ing. Lýdia Harmanová  



- 7 - 

Neprítomní: MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara 

 

Hlasovanie za  finančnú analýzu výdavkov škôl a školských zariadení. 

Z: riaditelia škôl   T: 31.3.2010 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, PhDr. 

Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Lýdia 

Harmanová,  

Neprítomní: MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara, Ján Tejgi, 

 

 K bodu č. 8 : Návrh VZN č.2/2010 – Požiarny poriadok mesta Strážske 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodné slovo k tomuto materiálu mala p. 

Bočková – spracovateľka materiálu. 

 

Hlasovanie za VZN č. 2/2010 – poţiarny poriadok mesta Stráţske 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák,  PhDr. 

Liduška Bušaničová,  Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Lýdia Harmanová,  

Neprítomní: MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara, Ján Tejgi, Mgr. Anna Babjaková 

 

K bodu č. 9 a 10: Vyhodnotenie a plán preventívnych protipožiarnych kontrol  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodné slovo k tomuto materiálu mala p. 

Bočková – spracovateľka materiálu. 

Tejgi: V tomto vyhodnotení nemáme prehľad o výjazdoch za celý rok. Platíme, ale nevieme 

za čo.  

Bočková: Je to prenesený výkon štátnej správy, nie je to správa o počte výkonov.  

Šuľak: Ja mám veľmi dobré skúsenosti, aj čo sa týka skúšok atď. 

PhDr. Bušaničová: Podľa zákona si občania majú musia dať urobiť kontrolu komína. Dávajú 

si to robiť? Ako zabezpečuje zákon tých, ktorí to nedodrţiavajú? 

Bočková: Členovia kontrolných skupín musia urobiť kontroly  a občania sú povinný tejto 

kontrole sa podrobiť.  

 

Hlasovanie za vyhodnotenie preventívnych protipoţiarnych kontrol za rok 2009 
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Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová,  

Neprítomní: MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara 

 

Hlasovanie za plán preventívnych protipoţiarnych kontrol na rok 2010 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová,  

Neprítomní: MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara 

 

Hlasovanie za úlohu: Predloţiť správu o poţiarnych zásahoch v meste Stráţske s finančným 

vyhodnotením. 

Z:  Prednosta                                      T: 31.3.2010 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová,  

Neprítomní: MUDr. Dana Jurečková, Ing. Dušan Cacara 

 

K bodu č. 11 : Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správa za 

rok 2009 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodné slovo k tomuto materiálu mala p. 

Bočková – spracovateľka materiálu. 

Šuľak: Mnoţstvo odpadu narastá a príjmy za zhodnotenie odpadu sú niţšie.  

Primátor: Limity, ktoré máme z recyklačného fondu plníme, dúfam, ţe to bude takto aj 

naďalej, aby sme nemuseli peniaze získané z recyklačného fondu vracať. Po ukončení 

projektu musíme zamestnať 3 ľudí. 

Poslanci zobrali správu na vedomie. 

 

K bodu č. 12: Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti za rok 

2009 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma.  

PhDr. Bušaničová: Ku kontrole č. 3 – boli uloţené opatrenia, či má hlavný kontrolór nejaké 
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výsledky týchto opatrení? 

Hlavný kontrolór: Vyzval som Ing. Bočana o predloţenie informácie, nakoľko kontrola 

nebola ukončená.  

 

Poslanci zobrali správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2009 na vedomie. 

 

K bodu č. 13: Výzva na predkladanie žiadosti o NFP z operačného programu : 

Zamestnanosť a sociálna  inklúzia “  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma na preštudovanie. Primátor informoval, ţe 

Mesto Stráţske realizuje projekt „Terénna sociálna práca“ do konca septembra 2010, 

v ktorom zamestnáva 1 terénneho (TSP) a 2 asistentov (ATSP).  

Ing. Zamborová: Pokračovaním projektu by mal byť nový projekt, kde však podmienkou je 

nielen 5 % spoluúčasť, ale aj stravné na TSP a ATSP aj financovanie jedného asistenta 

z vlastných zdrojov.  Spolu by to bolo 17 775 Eur na celú realizáciu projektu t. j. 24 

mesiacov. 

Šuľak: Veľmi dobre sa mi spolupracuje terénnymi pracovníčkami.  

PhDr. Bušaničová: Treba v tom pokračovať, je to prínosom v sociálnej oblasti, ale aj pre 

školstvo a zdravotníctvo.  

 

Hlasovanie za financovanie pracovného miesta na pozíciu  Asistent terénneho sociálneho 

pracovníka z vlastných zdrojov počas celej realizácie projektu, po rozhodnutí o schválení 

ţiadosti o NFP v rámci výzvy OP ZaSI- FSR-2009/2.1/09 (Operačného programu 

Zamestnanosť a sociálna inklúzia, Prioritná os č.2 Podpora sociálnej inklúzie)  

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

K bodu č. 14: Návrh na prenájom objektu kolkáreň na základe obchodno verejnej 

súťaže 

 

O súťaţi informoval predseda komisie p. Tejgi. Do súťaţe bola doručená 1 ponuka – Mgr. 

Kamil Šejirman, návrh prenájmu 275 Eur mesačne, návrh investícií  35 tis. Eur v horizonte 2 

rokov. Splnil všetky podmienky.  
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Ing. Dvorščák: Pri uzatváraní zmluvy zohľadniť aby bolo investované aj do kolkárskeho 

zariadenia. Bolo to odporúčanie výberovej komisie.  

Primátor: Zmluva je platná a ja nemám mandát meniť ju. Táto zmluva bola platná pre 

všetkých a mali ju k nahliadnutiu.  

Hlavný kontrolór: Zmluvu môţeme dopracovať, veď je to vzťah medzi nájomcom 

a prenajímateľom.  

Primátor: Môţe sa meniť dodatkom, ktorý musí navrhnúť niekto z poslancov. 

 

Hlasovanie za prenájom nehnuteľnosti objektu kolkáreň súp. č. 255 ul. Obchodná, pozemok 

parc. č. 543/3 v katastrálnom území Stráţske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená 

Katastrálnym úradom Košice, Správa katastra Michalovce na liste vlastníctva LV č. 1236 pre 

Mgr. Kamil Šejirman, Hlavná 177/30, 082 71 Krivany 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

K bodu č. 15: Návrh rozpočtu mesta Strážske na roky 2010 – 2012 

 

Ing. Lecáková:  

- nastali nové skutočnosti – prenesený výkon štátnej správy, máme nové údaje, 

- keď to má byť rozpočet vyrovnaný, kryli sme ho fondom rezerv, 

- navýšenie na mzdu bývalého kontrolóra – výpovedná doba, 

- navýšenie Beh oslobodenia a 90 rokov futbalu 

- publikácia o futbale a mestská publikácia 

- školstvo – je to návrh bez vlastných príjmov 

- rozpočet by bol vyrovnaný 

Primátor: Súčasťou finančného rozpočtu je rozpočet programový. Obe sú potrebné a bolo by 

dobré aby sme ich schválili naraz  11.3.2010. 

Hlavný kontrolór: V minulosti sme poznali iba finančný rozpočet. Trend je taký, aby sa 

pouţíval jeden komplexný, ktorý by zahŕňal ciele. Ministerstvo financií chce, aby mestá 

a obce svoju víziu, ktorú mali doteraz v hlavných úlohách zahrnuli do rozpočtu. Musí tam 

byť nejaký zámer a ciele a ich plnenie. 
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Primátor: Do 5.3.2010 očakávame návrhy a doplnenia, ktoré zapracujeme a prejednáme 

11.3.2010. 

 

K bodu č. 16 : Informácie zo zasadnutí komisií 

 

Komisia životného prostredia – informuje p. Šuľak  

- p. Bočková predloţila Správu o nakladaní s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi 

za rok 2009. Informovala o negatívnych dopadoch súčasnej krízy odpadového hospodárstva. 

– pokles výkupných cien vyseparovaných zloţiek, zníţenie príspevku za vyseparované 

zloţky z Recyklačného fondu a tým zvýšenie finančnej náročnosti pre MsPS a Mesto 

Stráţske. Správu z pohľadu MsPS doplnil p. Šuľák.  

Komisia zobrala informáciu na vedomie.  

Doporučuje:  

- o nakladaní s odpadmi informovať občanov prostredníctvom novín Naše mesto, 

- o výsledkoch v odpadovom hospodárstve informovať ţiakov základnej školy, 

- v spolupráci s vedením základnej školy pripraviť a realizovať exkurzie ţiakov do haly 

separovaného zberu. 

- Informatívnu správu o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia za rok 2009 predloţila p. 

Bočková. Za rok 2009 boli určené poplatky pre prevádzkovateľov MZZO vo výške 4 640,48 

€. Ku dňu 12. 1. 2010 bolo zaplatených 3837,23 €. Problematické je platenie u fi LLEMI 

Slovakia, s.r.o. a Michal Karch METAL KM, ktoré sú v exekúcii a fi IVAX, s.r.o. Humenné. 

Na rok 2010 bolo k dnešnému dňu podaných 12 oznámení pre určenie poplatku. 

Komisia zobrala informáciu na vedomie. 

- v roku 2009 prevádzkovala MZZO spoločnosť EBA,  s.r.o. Bratislava – kompostáreň, kde 

bolo spracovaných 147,7 t odpadu. Pre tento zdroj nie sú vo VZN č. 42 o ochrane ovzdušia... 

určené kritéria spoplatnenia.  

Komisia po diskusii doporučuje pre uvedený zdroj poplatok na rok 2010 vo výške 165 €. 

 

Komisia v rámci agendy v oblasti ŢP berie na vedomie informáciu: 

- obsahu ročných hodnotiacich správ o priebehu realizácie podporovanej činnosti v zmysle 

zmluvy o  poskytnutí prostriedkov č. 0713/05/30 a č. 911/07/30 za rok 2009 zaslaných na 

Recyklačný fond Bratislava, 

- o ohlásení výrubu ovocných drevín p. Vladislava Šuľa, 

- o povolení stavby MZZO  s palivom zemný plyn, ktorý bude zabezpečovať vykurovanie 

výrobnej haly č. 3109 v areáli Chemko, Priemyselná 720, Stráţske, ktorú prevádzkuje 

SIMOP SK, s.r.o. Stráţske - Infraţiarič HELIOS 30-UD v počte 3 ks, 
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- o vydanej zmene súhlasu na nakladanie s nebezpečnými odpadmi pre SLOV-VAGON, 

a.s. Košice – rozhodnutie ObÚ ŢP Michalovce, 

- o začatí konania vo veci zmeny povolenia na prevádzkovanie zariadenia na zber odpadov 

pre T. Bindzarová – T.M.B., Stráţske,  

- o oznámení o začatí kolaudačného konania stavby „Skládka odpadov Hôrky – Pláne, 

Biodegradačná plocha“ a priebehu a výsledkoch ústneho pojednávania, 

- o pokračovaní „Projektu PCB“  a vyjadrení mesta k zmenám projektu, 

- o projekte KSK – ţiadosť o NFP „Príprava zberu a zneškodnenia odpadov 

kontaminovaných PCB vo vybraných lokalitách okresu Michalovce“ 

 

Športová komisia – informuje Mgr. Hajdučko 

- nový návrh rozdelenia dotácie pre  rok 2010. 

- predsedovia jednotlivých  oddielov   si nový návrh spracujú a predbeţne  vyhodnotia. 

- pri najbliţšom zasadnutí športovej komisie  predloţia  spracovaný návrh.   

- sumu 20000 EUR  rozdelila komisia pre jednotlivé oddiely . 

 

Rozpis rozpočtu pre športové oddiely na rok 2010 v sume 20000 € 

Futbalový oddiel             10183   € 

Volejbalový oddiel           1663    € 

Turistický oddiel               1553   € 

Beţecký oddiel                  1553   € 

Kolkársky oddiel               1883   € 

Cykloturistický oddiel         301   € 

Kulturistický oddiel           1453   € 

Komisia športová celá        1411  € 

 

Tento rozpis bude daný na schválenie pre mestské zastupiteľstvo Mesta Stráţske. 

 

- návrh a zároveň aj ţiadosť na finančný komisiu o opravu dverí v telocvični, ktorá je 

v správe Mestského podniku sluţieb.   

- nový bodový systém prideľovania fin. prostriedkov 

 

Bytová komisia – informuje p. Tejgi 

- komisia navrhuje prideliť nízkoštandardný byt v mesiaci apríl 2010 

- predĺţenie nájomnej zmluvy pre: 

 

Semancová Angela U-3/8  do 30.11.2012 

 

Hlasovanie za predĺženie NZ: 
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Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

- kontroly v nízkoštandardných bytoch na ulici Laboreckej, všetko je v pôvodnom stave, 

nechýba ţiadne príslušenstvo bytu 

 

Obchodno – podnikateľská komisia – informuje p. Tejgi 

 

1/ ţiadosť Mileny Bodnárovej, Osloboditeľov 627, 072 22 Stráţske, ktorá ţiada zrušenie 

nájomnej zmluvy č. 291/09 uzatvorenej dňa 18.1l.2009 v OD Laborec na poschodí z dôvodu 

uvoľnenia nebytových priestorov na poschodí po predajni textil, ktorá by pre jej činnosť bola 

výhodnejšia.   

- komisia doporučuje zrušiť bod C/10 uznesenia č. 169/2009 zo dňa 27.10.2009 

 

Hlasovanie za zrušenie bodu č. C/10 uznesenia č. 169/2009 zo dňa 27.10.2009. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

2/ ţiadosť REALITY  EXPERTS, s.r.o., Mierová 630, 072 22 Stráţske  o prenájom 

nebytových priestorov o rozlohe cca 30 m
2
 v DO Laborec na poschodí  po predajni PĽ textilu 

za účelom zriadenia kancelárie pre poskytovanie sprostredkovateľských sluţieb.  

 

Hlasovanie za prenájom nebytového priestoru o rozlohe cca 30 m2 v OD Laborec na 

poschodí pre Reality Expres s. r. o. Mierová 630 Stráţske za účelom zriadenia kancelárie pre 

poskytovanie sprostredkovateľských sluţieb. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

3/ ţiadosť Kataríny Sopkaničovej, 067 82 Modra nad Cirochou 270, prevádzka Mierová 142, 

072 22 Stráţske o prenájom nebytových priestorov o rozlohe cca 130 m
2 

umiestnených 
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v objekte zimného štadióna, ktoré má v súčasnej dobe v prenájme spoločnosť Lifeline.  

Uvedené priestory ţiada prenajať na bodu neurčitú a bude ich vyuţívať na skladové účely.  

- komisia nedoporučuje zatiaľ prideliť, lebo ešte nie je ukončená  zmluva s Lifeline  

 

4/ ţiadosť Ivana Cipka, Druţstevná  503, 072 22 Stráţske o odkúpenie pozemku pod garáţou 

parc. č. 411/5 za OD Laborec.   

- komisia doporučuje predať pozemok, lebo štúdia nebola ešte predložená 

 

5/ ţiadosť Karla Bermanna a Dagmar Bermannovej, Mierová 630, 072 22 Stráţske 

o odkúpenie pozemku pod garáţou parc. č. 411/5, súp. č. 944 za OD Laborec, nakoľko sú 

vlastníkmi nehnuteľnosti.   

- komisia doporučuje predať pozemok, lebo štúdia nebola ešte predložená 

 

6/ ţiadosť Kataríny Zubkovej, r. Kondášovej, ul. Komenského 658/18, 072 22 Stráţske 

o odkúpenie pozemku pod garáţou parc. č. 411/5 za OD Laborec.   

 

- komisia doporučuje predať pozemok, lebo štúdia nebola ešte predložená  

Diskusia ku žiadostiam o odkúpenie pozemkov pod garážami: 

Hlavný kontrolór: V minulosti sme to neschvaľovali, lebo sme tam plánovali sklad biomasy. 

PhDr. Bušaničová: Musí sa to zrovnoprávniť, ak tam má niekto odkúpený pozemok, mali by 

mať všetci. 

Zásadný: Pozemky sú vo vlastníctve mesta, iba p. Vilkovský má aj pozemok.  

Tejgi: Preveriť skutočnosť, či platia prenájom za pozemky.  

Prednosta: Je to hriech minulosti, kde asi nejakým nedopatrením  Chemko odpredalo garáţe 

občanom a dostali sa do vlastníctva mesta.  

Ing. Dvorščák: Vyzvať vlastníkov garáţí, buď budú platiť nájom alebo nech odkúpia 

pozemok.  

Ing. Harmanová: Či to má vôbec mesto záujem predať.  

 

Hlasovanie za:  

- odpredaj pozemku nachádzajúceho sa na ul. Družstevnej, parc. č. 411/4 druh pozemku zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 19 m2  pre Ivana Cipku, bytom Družstevná 503, 072 22 Strážske, za cenu 

4,50 EUR/m2 a náklady spojené s prevodom. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková,  

Proti: Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Lýdia Harmanová, 

Zdržala sa: MUDr. Dana Jurečková, 
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Neprítomný: Ing. Dušan Cacara, 

 

-  odpredaj pozemku nachádzajúceho sa na ul. Družstevnej, parc. č. 411/7 druh pozemku zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 19 m2  pre Katarínu Zúbkovú rod. Kondášovú, bytom Komenského 

658/18, 072 22 Strážske, za cenu 4,50 EUR/m2 a náklady spojené s prevodom. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková,  

Proti: Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Lýdia Harmanová, 

Zdržala sa: MUDr. Dana Jurečková, 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara, 

 

- odpredaj pozemku nachádzajúceho sa na ul. Družstevnej, parc. č. 411/8 druh pozemku zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 19 m2  pre Karla Bermanna a manž. Dagmar Bermanovú rod. 

Bodnárovú, bytom Mierová 630, 072 22 Strážske, za cenu 4,50 EUR/m2 a náklady spojené 

s prevodom. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková,  

Proti: Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Lýdia Harmanová, 

Zdržala sa: MUDr. Dana Jurečková, 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara, 

 

Hlavný kontrolór - ţiadosť o odkúpenie evidujeme aj pre Juhása Stanislava, z dôvodu, ţe 

môţe ísť o stret záujmov odporúčam odročiť  

Hlasovanie: 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna 

Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková 

Proti: Magdaléna Juhásová, 

Zdržala sa: Ing. Lýdia Harmanová, 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara, 

 

8/ ţiadosť Mgr. Vladimíra Gajdoša, Vihorlatská 622, 072 22 Stráţske o odkúpenie pozemku 

parc. č. 75 a časti pozemku parc. č. 76/1 o výmere cca 500 m
2 

na ul. Laboreckej v zmysle 

priloţenej prílohy. Geometrický plán na vymeranie časti pozemku parc. č. 76/1 by hradil na 

vlastné náklady po schválení. Cenu za odkúpenie navrhuje 2,32 Eur/m
2
. V ţiadosti uviedol, 

ţe pozemky sú v zmysle schváleného územného plánu mesta Stráţske uvedené ako ponukové 
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plocha nezávadnej výroby, administratíva  –  obytné územie, plochy občianskej vybavenosti 

a sociálnej infraštruktúry.     

- komisia nedoporučuje, lebo nie je vysporiadaný náhradný priestor pre kompostovisko 

 

9/ ţiadosť Advokátskej kancelárie, JUDr. Oľgy Kreibikovej, advokátky, reg. č. 1228, so 

sídlom Štefániková 60, 040 01 Košice v mene vlastníčky Evy Chlubnovej, pozemok parc. č. 

2476/2, ostatná plocha, katastrálne územie Vinné /pozemok na Šírave pod Chatkami mesta/ 

na podpísanie nájomnej zmluvy za uţívanie pozemku za rok 2009 a rok 2010. Ţiada 

o doplnenie identifikačných údajov toho kto chatu a pozemok uţíva a úhradu nájomného za 

rok 2009 a 2010 do  10.01.2009.  

Zároveň oznamuje, ţe v súčasnosti je moţnosť odkúpenia uţívaného pozemku.  

Náklady na odkúpenie pozemku v kat. území Vinné pre mesto by boli vo výške:  

      pozemok  12 950 € 

      geom. plán            500 € 

                 správne poplatky             66 € 

      Celkom náklady 13 516 €  /407 183 Sk/ 

- komisia doporučuje pripraviť stanovisko mesta a predložiť na komisie a MsZ  

 

Diskusia: 

Ing. Venglarčíková: Chatky sú v dezolátnom stave – nekupovať. 

 

Hlasovanie za úlohu: 

Uzatvoriť nájomnú zmluvu na prenájom pozemku za rok 2009, chatky vypratať alebo 

odpredať. Do termínu vypratania resp. odpredaja uzatvoriť nájomnú zmluvu v roku 2010. 

Z: Prednosta                     T: 30.6.2010 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

 

Hlasovanie: Na základe predloţenej zmluvy na odkúpenie alebo na prenájom časti pozemku 

na parcele 2476/4 v kat. území Vinné predloţenú vlastníkom pozemku, ktorého zastupuje 

advokátska kancelária JUDr. Oľga Kreibiková, Košice, na ktorej má MsPS Stráţske 2 ks 

rekreačných chatiek a jednu chatku so sociálnym vybavením,  nesúhlasí s odkúpením. 
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Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

10/ ţiadosť Martina Hajdučka, Jahodná 518, 072 22 Stráţske o súhlas na uskutočnenie 

výmeny okien a vchodových dverí v objekte mestskej jedálne v zmysle nájomnej zmluvy č. 

289/09 a predloţeného krycieho listu.  Predpokladané náklady na uskutočnenie výmeny okien 

a dverí vo výške 43 519,26 Eur s DPH.  Zároveň ţiada o zápočet skutočne vynaloţených 

prostriedkov po realizácií prác do nájmu v zmysle nájomnej zmluvy.  

 - podľa schválených zásad hospodárenia s majetkom mesta 

 

11/ Na Chemiku má mesto 8 garáţi, z toho 6 je v prenájme. Ku koncu roka Domspráv, s.r.o. 

poslal Faktúru - náklady do fondu opráv a údrţba za nebytový priestor garáţe na Chemiku.  

Riešením by bolo: 1. zvýšenie  nájomného za garáţ za rok 2010 

            2. jednorázové  uhradenie nákladov na fond opráv a údrţbu 

                   3. garáţe ponúknuť na odkúpenie     

- komisia doporučuje  - predať garáže obchodnou verejnou súťažou  

     - 2 garáže nechať pre mesto 

 

Hlasovanie za odpredaj 6 ks garáţi v objekte CHEMIK II. nachádzajúcich sa na ul. 

Obchodnej na  parc. č. 523/3 pre záujemcov, ktorí dajú najvyššiu cenovú ponuku vo verejnej 

súťaţi.  

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Lýdia Harmanová, MUDr. 

Dana Jurečková 

Zdržala sa: Mgr. Anna Babjaková, 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

Hlasovanie za úlohu: Zabezpečiť vypracovanie znaleckého posudku na určenie minimálnej 

ceny za garáţ . Náklady za vypracovanie znaleckého posudku, náklady spojené s prevodom 

a jednorazové náklady uhradené do fondu údrţby budú pripočítané k ponúkanej cene.  

Z: Prednosta     T: 31.3.2010 

Za : Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján Tejgi, PhDr. 

Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Lýdia 

Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 
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Neprítomní: Ing. Dušan Cacara, Martin Šuľak, 

     

12/ ţiadosť Ing. Eugena Kovaľa, Komenského 669, 072 22 Stráţske o doplnenie zmluvy č 

285/01 o nájme nebytových priestorov v článku I. zmluvné strany odsek nájomca o Ing. 

Miroslava Macejka, nar. 30.03.1981, bytom Komenského 669 môjho nevlastného syna. 

Dôvodom je poskytnutie príspevku  na samostatnú zárobkovú činnosť podľa zákona § 49 

zákona 5/2002 o sluţbách zamestnanosti zo zdrojov ESF a štátneho rozpočtu SR si vyţaduje 

mimo iných dokladov aj ţivnostenský list, ktorý je podmienený menovitou nájomnou 

zmluvou. Môj zdravotný stav po vykonanej Bajpasovej operácií srdca by sa mohol 

kedykoľvek zhoršiť, čo by malo za následok pracovno-právne komplikácie, ktorým sa 

chceme v predstihu vyhnúť. 

- komisia nezaujala stanovisko 

Diskusia: 

MUDr. Jurečková: Je to moţné vymeniť v rámci rodiny. 

Hlavný kontrolór: Je to špecifický problém, treba o názor poţiadať právnika. V prípade, ţe 

pôvodný nájomca zruší nájom, zruší sa zmluva a musí byť nová.  

Primátor: Podobný problém riešime aj s rómskymi bytmi – čakáme na stanovisko právnika, 

vyčkať do 11.3.2010. 

Ing. Kovaľ: Ide o to, aby syn dostal dotáciu z európskych fondov – 11. 3.2010 je neskoro.  

Hlavný kontrolór: Schváliť a potom to následne zrušiť nie je dobré riešenie.  

Primátor: Zavolal som dvoch právnikov a máme dva rozdielne názory. Poţiadame o písomné 

stanovisko.  

 

13/ ţiadosť Futbalového oddielu ŠK Stráţske, Mládeţnícka 2, 072 22 Stráţske o prenájom 

časti Sociálneho zariadenia – bufetu na futbalovom štadióne v Stráţskom podľa priloţeného 

pôdorysu z projektovej dokumentácie vypracovanej A-Model  Michalovce. Tieto priestory by 

vyuţívali počas zápasov a poskytovali sluţby – občerstvenie občanom mesta a zároveň 

divákom. V prípade schválenia ţiadosti by sme vypracovanie prevádzkového poriadku 

a následne zabezpečenie vydania záväzného stanoviska od Regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva zabezpečili na vlastné náklady a aj preto navrhujú cenu za prenájom za 1 Eur 

za rok. 

- komisia - žiada vysvetlenie k nájmu za 1 € a k prevádzkovaniu bufetu 

     -  prenájom bufetu uskutočniť obchodno verejnou súťažou 

Diskusia: 

Mgr. Hajdučko: Všetky zisky budú ziskami futbalového oddielu. 

MUDr. Jurečková: O zisky si zníţite aj dotáciu? 

Ing. Harmanová: Čo je to za právnu inštitúciu? 
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Mgr. Hajdučko: Občianske zdruţenie ŠK Stráţske.  

Ing. Kačur: Základnou podmienkou pri prenájme je, ţe to obec musí zverejniť. 

Primátor: Prenájom nikdy neprekročí 10 dní – je to len počas zápasov.  

 

Hlasovanie za prenájom časti Sociálneho zariadenia – bufet na futbalovom štadióne 

v Stráţskom pre  Futbalový oddiel ŠK Stráţske, Mládeţnícka 2, 072 22 Stráţske za 1 Eur za 

rok. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková,  

Proti: Ing. Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Zdržala sa: PhDr. Liduška Bušaničová, 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

14/ ţiadosť Mariána Pavolka – AUDIUM, Vihorlatská 622, 072 22 Stráţske o pridelenie 

nebytových priestorov v budove Kina /bývalé mestské dielne v suteréne budovy/ v rozsahu 

60-100 m
2
 na zriadenie prevádzky – zákazková výroba reproduktorových sústav, zákazková 

výroba nábytku a elektroniky. Jedná sa o nezávadnú  kusovú ručnú výrobu, ktorá nepodlieha 

špeciálnym predpisom. 

- komisia doporučuje vyjadrenie mesta a MsPS – technické služby 

Diskusia: 

Primátor: Mesto nemá veľa priestorov na skladovanie, to sú naše jediné priestory, kde sa dá 

niečo odloţiť.  

Šuľak: Súhlasím s primátorom, výroba nábytku – hlučnosť, v okolí sú obytné domy.  

 

15/ Po komisii prišla ţiadosť Slovenskej sporiteľne o prenájom voľných priestorov na 

Mestskom úrade – prízemie – galéria.  

Primátor: Nech tam idú. 

PhDr. Bušaničová: Nemáme iný priestor, galéria je jediná miestnosť, ktorá by sa dala zariadiť 

za reprezentačnú, zasadačka primátora je malá. 

Prednosta: Dom kultúry je riešený na tento zámer, ale nemôţeme ho 5 rokov prenajímať.  

Hlasovanie za súhlas s prenájmom v časti nehnuteľnosti objektu Mestského úradu súp. č. 300 

Nám. A. Dubčeka  parc. č. 465/1 voľných priestorov na prízemí (galéria) v katastrálnom 

území Stráţske, okres Michalovce pre Slovenskú sporiteľňa a.s. Bratislava 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján  

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing.  Lýdia Harmanová, MUDr. 

Dana Jurečková 

Zdržala sa: Ing. Viera Venglarčíková 
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Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

16/ Po komisii prišla ţiadosť o splátkový kalendár nedoplatkov  rok 2008, 2009 pre Tibora  

Drotára  firma Badro do 30.11.2010. 

 

Hlasovanie za splátkový kalendár: 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

17/ Po komisii prišla ţiadosť o zmenu nájomcu Cukráreň Cyprián – Sladký svet a na firmu 

BIT s.r.o. 

Primátor: Je to podobný problém ako s p. Ing. Kovaľom. Je nutné vyţiadať si právne 

stanovisko. 

 

Hlasovanie za vyţiadanie právneho stanoviska ku zmene nájomných zmlúv - rozšírenie 

nájomnej zmluvy o nájomcu, zmena nájomcu (Ing. Kovaľ, Ilčišin) 

Z:  Prednosta                                      T: do najbliţšieho MsZ 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

Komisia výstavby a ÚP – informuje Ing. Venglarčíková 

 

- komisia vzala na vedomie informáciu o plnení úloh z predošlého zasadnutia komisie. Úlohy 

boli splnené.  

- Ing. Zamborová podala ústnu informáciu o ţiadostiach na poskytnutie finančných 

prostriedkov na investičné akcie a o pripravovaných investičných akciách z EÚ. 

- Základná škola, modernizácia , realizuje sa. 

- Hala separovaný zber, podpísaná zmluvy, prebieha VO predpoklad realizácie v 03/2010.  

- Zlepšenia kvality ovzdušia (nákup čistiacej techniky), podaná ţiadosť. 

- Rozšírenie stokovej siete, podaná ţiadosť. 

- Modernizácia verejného osvetlenia, podaná ţiadosť. 

- Materská škola, schválená. Vzhľadom na výšku neoprávnených nákladov podľa nových 

smerných ukazovateľov projekt sa nebude realizovať. 
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- Rekonštrukcia námestia, schválená. Vzhľadom na výšku neoprávnených nákladov podľa 

nových smerných ukazovateľov projekt sa nebude realizovať. 

Dotácie:  - Kamerový systém, podaná ţiadosť. 

                - Rekonštrukcia mestského rozhlasu, zrealizovaná v súlade s dotáciou. 

- komisia zobrala na vedomie ústnu informáciu o plnení hlavných úloh na úseku výstavby za 

rok 2009. Bola ukončená stavba 20 b. j. niţší štandard, Sociálne zariadenie a tribúna, 

Chodník ul. Laborecká, Detské ihrisko a  asanácia objektu Bytový dom ul. Laborecká. Boli 

začaté práce na rekonštrukcií mestského rozhlasu a začaté stavebné úpravy a modernizácia 

ZŠ.      

- komisia po prerokovaní návrhu  oprav, údrţby a rekonštrukcie chodníkov v meste 

doporučuje pre rok 2010 podľa finančných moţnosti rekonštrukciu chodníkov na uliciach, 

kde je uţ vypracovaná projektová dokumentácia a to na Mierovej, Vihorlatskej, 

Osloboditeľov a Laboreckej (od kriţovatky po poţiarnu zbrojnicu).  

 Doporučujeme vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu chodníkov 

na uliciach IBV juh, Okruţnej na strane od bytových domov a projektovú dokumentáciu pre 

parkovisko pri Mestskom úrade. 

 Riešiť opravu ciest na starom sídlisku a parkoviska pred blokom 627 na ul. 

Osloboditeľov. 

Prejednala ţiadosti: 

a/    Komisia po prerokovaní doporučuje odpredaj 8 ks. garáţi pod objektom Chemik II. pre 

záujemcov, ktorí dajú najvyššiu cenovú ponuku. Doporučujeme vypracovať znalecký 

posudok na určenie minimálnej ceny.  

 

b/   Mgr. Vladimír Gajdoš ţiadal  o odkúpenie pozemku na parcele č. 75 a časti pozemku na 

parcele č. 76/1 do celkovej výmery 500 m2. Komisia nedoporučuje odpredaj. Pozemky 

vyuţíva MsPS Stráţske, kde má zriadené kompostovisko. 

 

c/   Komisia prerokovala ponuku na odkúpenie alebo na prenájom  časti pozemku na parcele 

2476/4 v kat. území Vinné predloţenú vlastníkom pozemku, ktorého zastupuje advokátska 

kancelária JUDr. Oľga Kreibiková, Košice. Na tejto parcele má MsPS Stráţske 2 ks 

rekreačných chatiek a jednu chatku so sociálnym vybavením. 

      Ročný nájom je 223 EUR za rok 2009 a 223 EUR za rok 2010. Ponuková cena na 

odkúpenie je 600 Sk/m2 čo predstavuje 390 000 Sk, t.j. 12 950 EUR za pozemok, 500 EUR 

za GP a 66 EUR za správne poplatky. Celková cena je  13 516 EUR ( 407 183 Sk). 

      Komisia nedoporučuje odkúpenie pozemku. Nájom za rok 2009 je potrebné uhradiť, 

chatky vypratať resp. odpredať. Do termínu vypratania resp. odpredaja uhradiť alikvotnú časť 

nájmu v roku 2010. 

 



- 22 - 

d/   Komisia prerokovala ţiadosti o odpredaj pozemkov na parcelách číslo 411/4, 411/7, 

411/8 o výmere po 19 m2  pre Ivana Cipku, Druţstevná 503, Katarínu Zubkovú rod. 

Kondášovú, Komenského 658/18 a Karola Bermana, Mierová 630, Stráţske na ktorých 

ţiadatelia majú garáţe vo svojom vlastníctve. Komisia doporučuje odpredaj pozemkov za 

cenu 4,5 EUR za 1 m2 a náklady spojené s prevodom.  

 

e/   Ing. Eugen Kovaľ, podal ţiadosť o zápočet nákladov za revíznu správu na objekt 

pohostinstva na ihrisku a 50 A istič. Komisia v súlade so zápisnicou z mestského 

zastupiteľstva prerokovala ţiadosť a konštatuje, ţe práce na rekonštrukciu elektroinštalácie 

objektu ţiadateľ neuplatňuje.  

  Ţiadateľ uplatňuje náklady len za revíznu správu a 50 A istič v celkovej čiastke 526,50 

EUR s DPH. Tieto náklady vznikli v súvislosti s napojením objektu pohostinstva na nový 

rozvod z rozvodnej skrine pri objekte tribúna so samostatným meraním, čo bolo podmienkou 

pre namontovanie elektromeru zo strany VSE, a.s.  Košice . Počas odovzdania objektu dňa 

17.7.2009 bol objekt napojený z objektu KSK Košice. Táto prípojka bola zrušená. 

  Komisia doporučuje započítať náklady za revíziu a istič bez DPH len v tom prípade ak 

to nie je v rozpore s nájomnou zmluvou. 

 

Hlasovanie za Zápočet nákladov za  50 A istič a revíznu správu na objekt pohostinstva na 

futbalovom štadióne v čiastke 426,46 EUR bez DPH pre nájomcu Ing. Eugéna Kovaľa, čo nie 

je v rozpore s nájomnou zmluvou. Náklady vznikli v súvislosti s napojením objektu na nový 

rozvod z rozvodnej skrine pri objekte tribúna so samostatným meraním. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

f/  Komisia prerokovala ţiadosť Martina Hajdučka na výmenu okien a vchodových dverí 

v prenajatom objekte mestskej jedálne a zápočet nákladov. K ţiadosti bol pripojený výpočet 

nákladov v čiastke 43 519,26 EUR s DPH ( 36 570,81 EUR bez DPH). 

 Komisia doporučuje výmenu okien, dverí a ţiada predloţiť tri cenové ponuky na 

základe čoho doporučí najniţšiu cenu pri tej istej kvalite. 

  

g/  Komisií bola predloţená ţiadosť Futbalového oddielu ŠK Stráţske o prenájom bufetu 

v objekte tribúna na futbalovom štadióne. Komisia nemá výhrady k prenájmu bufetu. Cena 

prenájmu a spôsob výberu nájomcu je v kompetencií podnikateľskej komisie. 
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h/  Svetlana Šivecká predloţila komisii ţiadosť o zápočet skutočne vynaloţených 

nákladov na výmenu dverí v objekte kvetinárstvo. MsZ uznesením číslo 172/2009, bod 14 

súhlasilo so zápočtom do výšky 730 EUR bez DPH. Komisia doporučuje schváliť zápočet na 

základe predloţenej dodávateľskej faktúry v sume 584,54 EUR (bez DPH). 

- je to v poriadku bolo jej schválené do 730, nie je potrebné to schvaľovať ešte raz 

 

i/    Komisii bol predloţený projekt Malá vodná elektráreň za účelom odsúhlasenia zmeny 

projektu. Komisia súhlasí so zmenou projektu. Ţiadame predloţiť zmluvu o prechode práv 

a povinnosti na nového vlastníka. Investor je povinný poţiadať stavebný úrad o zmenu stavby 

pred jej dokončením v zmysle stavebného zákona. 

Primátor: Do budúceho zastupiteľstva vám doručíme všetky materiály na preštudovanie. 

Poslanci zobrali dodatok č. 4 k zmluve č. 267/2008 o nájme pozemku medzi prenajímateľom 

mestom Stráţske a nájomcom Eurosupport s.r.o. na vedomie 

 

  

Komisia sociálnej pomoci a zdravotníctva – informuje MUDr. Jurečková 

 

- ţiadosť Bernátová Denisa – ţiada o jednorazovú dávku, ktorú by pouţila na ţivobytie. Má 

dve školopovinné deti.  Boli jej odňaté príspevky k dávke v hmotnej núdzi. Poberá len 

prídavky na deti 42,50  Eur a výţivné 66,40 Eur. Náklady na bývanie sú 158,60 Eur. Komisia 

prehodnotí ţiadosť  na nasledujúcom zasadnutí po predloţení výpisu bankového účtu 

o úhrade nákladov na bývanie a rozhodnutia z Úradu práce o pozastavení dávky.  

 

- ţiadosť Gabriela Tolvajová – ţiada o jednorazovú dávku na mimoriadne liečebné náklady 

a cestovné. Ţiadateľka býva na Laboreckej 281. Je vo vysokom štádiu tehotenstva, pričom jej 

však zistili infekčné ochorenie. Z tohto dôvodu má byť čo najskôr hospitalizovaná 

v Košiciach. Nemá ţiaden príjem. Komisia nedoporučuje schválenie ţiadosti.  

 

K bodu č. 17, 18 : Interpelácie poslancov, Diskusia  

 

Pec a konvektomat 

Mgr. Babjaková: Keďţe nebola finančná komisia, chcem pripomenúť poţiadavku školskej 

jedálne na zakúpenie pece a konvektomatu. 

Bc. Jurečková: Pec stojí 4500 Eur a konvektomat 8 aţ 10 tis. Eur. 

Primátor: Dá sa to riešiť a z tých 40 % podielových daní. 

 

Odmeňovanie poslancov 



- 24 - 

Prednosta: Materiál ste obdrţali domov a je to náš návrh.  

Hlavný kontrolór: Je to úloha od poslancov, zásady odmeňovania do toho vnášajú 

spravodlivosť. 

Tejgi: Je to aj o takej zodpovednosti za hlasovanie. Často sa stáva, ţe pred dôleţitými 

hlasovaniami určití poslanci opustia zastupiteľstvo. Má to čosi do seba. 

MUDr. Jurečková: Hovorím sama za seba. Ja som dnes prišla neskôr, no mám naplánované 

akcie niekoľko mesiacov dopredu. Často sa mení plán zasadnutí MsZ, myslím si, ţe si 

poctivo plním všetky úlohy. Nie je to preto, ţeby som nechcela, ale niekedy sa bohuţiaľ 

nedá.  

Hlavný kontrolór: Ospravedlnená – tam je 50 % odmena. 

Primátor: Od 1.4.2010 tohto roku bude platiť nový zákon  o obecnom zriadení a pokiaľ 

nebudú schválené nejaké zásady, nemáte nárok ani na korunu.  

Tejgi: Doplniť a 11.3.2010 schváliť. 

Prednosta: Mali by ste si to vypracovať samy. Nám je ťaţko dávať vám nejaký návrh. 

PhDr. Bušaničová: Ja to vypracujem.  

 

Hlasovanie za úlohu vypracovať Zásady odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva 

v Stráţskom. 

Z: Zástupca primátora                                 T: 4.3.2010 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Lýdia Harmanová, MUDr. Dana 

Jurečková 

Zdržala sa: PhDr. Liduška Bušaničová 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

Pozvánka do Bulharska 

Primátor: 12.-16. Máj 2010 sa konajú oslavy v partnerskom meste v Bulharsku. Je potrebné 

odpísať im kto pôjde. Rozhodneme na budúcom MsZ. 

 

Pomník padlých 

Primátor: Ţiadali sme Ministerstvo kultúry o 120 tis. Sk, dostali sme 60 tis. Sk na opravu 

pomníka padlých. Do 31.3.2010 by sme to mali vyúčtovať. 

 

Návrh na likvidáciu záväzkov 

Ing. Lecáková: Jedná sa o záväzky, ktoré sme dlţní dodávateľovi tepla – úveroval nás, 

nakoľko nebol dostatok finančných zdrojov na účte, z dôvodu neplatenia mesačných 

predpisov.  
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MUDr. Jurečková: Nedajú sa tieto pohľadávky predať? Nejaký prehľad firiem, ktoré sa tým 

zaoberajú. 

Ing. Dvorščák: Je to veľmi čerstvý materiál, prejednať na komisii a je k tomu potrebné aj 

stanovisko hlavného kontrolóra a potom sa môţeme k tomu vrátiť 11.3.2010.  

 

Organizačná štruktúra MsPS 

Hlasovanie za pripravenie novej organizačnej štruktúry MsPS Stráţske. 

Z: Poverená riaditeľka MsPS                      T: 4.3.2010  

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

Pripomienky poslancov 

Ing. Venglarčíková: Obyvatelia 629 sa sťaţujú na odpadový kanál, robí im to problémy 

a nemôţu sa dovolať pravdy. 

Primátor: Viem o tom probléme a riešime to. Nevieme kto je vlastníkom, preverím si kúpno-

predajné zmluvy. 

p. Juhásová:  

- Pizzeria Letizia – hlučnosť, 

- slabé osvetlenie pri prechode ku zdravotnému stredisku, 

- parkovanie áut pred zdravotným strediskom, často zabraňujú prístup sanitke a sluţobným 

autám. 

Mgr. Babjaková: 

- webová stránka – cena monografie je v korunách, 

- mestská polícia – na kriţovatke sú neskoro, mali by prísť aj bliţšie ku škole, nakoľko 

rómske deti z osady privedú zo sebou aj psov,  

- Rómovia, keď majú dávky stoja pri MsKS, 

- pred OD Laborec často postávajú Rómovia – zanechajú tam odpadky, 

- slabé osvetlenie pri škole, 

- jednotlivé športové oddiely mali dať vyhodnotenie činnosti na web, má to tam moţno jeden 

oddiel. 

PhDr. Bušaničová: 

- túlaví psi pred DSS – volali sme MsP, zodvihli, ale neprišli, 

MUDr. Jurečková: 

- kultúrne akcie v meste – doplniť fotogalériu na webe, 

- ako dopadla voľba riaditeľa MsPS 
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Primátor: Do súťaţe sa prihlásili 3 uchádzači. Prišli dvaja, nesplnili podmienku prax v riadení 

5 rokov. 

MUDr. Jurečková: Ako sa táto skutočnosť overovala? Kto nespĺňa podmienky nemá byť 

pripustený ku konkurzu.  

p. Tejgi: 

- má MsP vedomosť o tom koľko vrakov je na sídliskách? 

Ing. Harmanová: 

- aktualizovať VZN č. 13 o podmienkach predaja majetku – zaktualizovať sadzby. 

Primátor: Odporúčanie od právnika je, ţe to netreba aktualizovať, pokiaľ sa neskončí súd 

s Jednotou. Jednota je na najvyššom súde na dovolacom konaní. 

 

Hlavný kontrolór: Je nutné oficiálne schváliť môj plat.  

Hlasovanie za plat hlavného kontrolóra v zmysle § 18c, ods. 1 zákona 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

 

Hlasovanie za schválenie: V zmysle § 25 ods. 5 zákona č. 596/2003 Z. z. a § 2 ods. 1 

vyhlášky č. 291/2004 Z. z. za člena rady školy pri Základnej umeleckej škole v Stráţskom 

MUDr. Danu Jurečkovú. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová,  

Zdržala sa: MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 

Hlasovanie za zrušenie bodu č. C/8 uznesenia č. 169/2009 zo dňa 27.10.2009. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Jozef Dvorščák, Ján 

Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera Venglarčíková, Ing. 

Lýdia Harmanová, MUDr. Dana Jurečková 

Neprítomný: Ing. Dušan Cacara 
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U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  1 7 4 / 2 0 1 0 

 

Záver rokovania urobil primátor, poďakoval prítomným za účasť a rokovanie o 20,30 hod. 

ukončil. 

 

 

 

 

Ing. Miroslav Kačur          Ing. Vladimír Dunajčák 

     prednosta MsÚ                  primátor mesta 

 

 

 

 

 

Overovatelia:      Ing. Viera Venglarčíková      Ing. Jozef Dvorščák   


